
Til Miljø- og Fødevareudvalget 

 

Vi ønsker at få udvalget i tale, så der afsættes langt flere midler på den kommende finanslov. Mange avlere af gamle 

husdyrracer er på randen af konkurs og der mangler ligeledes midler til arbejdet med gamle plantesorter. Vi vedhæfter 

rapport som dokumenterer forholdene og håber at få foretræde for udvalget.  

 

Med venlig hilsen 

Jesper Møller, Formand, 

Danske Arkegårde 
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